
PROTOKÓŁ Nr 46/18

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej i Komisji Rewizyjnej Rady
Gminy Mielnik w dniu 13 kwietnia 2018r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
4. Pani Irena Wysocka - Dyrektor GBP
5. Pan Michał Łukasz Baranowski - Dyrektor GOKSiR
6. Pani Aneta Kasperuk - inspektor w UG Mielnik

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Kamil Adrian Zalewski – Przewodniczący
Komisji Finansowo-Budżetowej.

Porządek posiedzenia:
1. Rozpatrzenie  informacji  z  realizacji  zadań  i  wykonania  budżetów  przez  Gminny

Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Gminną Bibliotekę Publiczną za 2017r. 
2. Informacja Skarbnika Gminy – kredyty, pożyczki zadłużenia.
3. Pomoc publiczna w podatku od nieruchomości.
4. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani Irena Wysocka i Pan Michał Baranowski  przedstawili ustną informację z realizacji
zadań  i  wykonania  budżetów  przez  Gminny  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji  oraz  Gminną
Bibliotekę Publiczną w Mielniku za 2017r. 

Pan Henryk Symonowicz zapytał  o remont budynku zaplecza sportowego oraz wynajem
stadionu.

Pan  dyrektor  GOKSiR poinformował,  że  do  Ministerstwa  Sportu  i  Turystyki  złożono
wniosek o środki na remont zaplecza sportowego. Remont obejmowałby budynek, wymianę
dachu  i  nawodnienie  boiska  (bezobsługowe,  z  odprowadzeniem  wody).  Wartość
kosztorysowa  remontu  wynosi  600  tys.zł.  Wymiana  dachu  będzie  kosztować  220  tys.zł.
Rozstrzygnięcie wniosku o dofinansowanie nastąpi w czerwcu 2018r.

Pan radny Kazimierz Tobota  zapytał, czy budynek będzie w stanie utrzymać nowy dach,
czy nie będzie on za ciężki.

Pan Wójt odpowiedział, że projektowali to fachowcy, inżynierowie, którzy znają się na tym.
Poinformował również, że na 1 m2 przedszkola budowanego modułowo jest o 1 tys.zł. taniej
w porównaniu do budownictwa tradycyjnego.
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Pan Lucjan Kożuchowski zapytał jaka jest trwałość budynku modułowego w porównaniu do
tradycyjnego.

Pan Wójt odpowiedział, że wytrzymałość budynku wznoszonego tradycyjnie wynosi 40 lat,
co do trwałości budynku modułowego nie ma wiedzy.
Zaapelował do radnych aby zastanowili się w jaki sposób wykorzystać budynek po siedzibie
straży granicznej (wcześniej weterynarii).

Pan radny Symonowicz zapytał,  czy w bieżącym roku będzie  wynajmowany stadion na
rozgrywki piłkarskie.

Pan dyrektor Baranowski odpowiedział, że nie mamy budynku zaplecza, szatni a bez tego
nie możemy wynajmować, choć zainteresowanie wynajmem jest bardzo duże. Do końca lipca
br.  w  hotelu  mieszkają  budowniczy  przedszkola,  do  27  sierpnia  mamy  zarezerwowane
miejsca dla obozów.
Poinformował,  że  połowa strojów przechowywanych  w budynku straży  granicznej  uległa
zniszczeniu  i  została  spisana  na  straty,  pozostało  kilkaset  sztuk.  Jedna  trzecia  strojów
zaginęła, brak jest umowy na wynajem strojów dla Filharmonii Białostockiej, mimo że stroje
nadal tam się znajdują.

Pan  Przewodniczący  Rady poprosił  o  uprzątnięcie  starych  krzeseł  przy  bloku  straży
granicznej.

Pan Wójt odpowiedział, że zleci ZGK usunięcie krzeseł oraz uprzątnięcie lasku gminnego.
Poinformował także, że złożymy wniosek o środki z tzw. schetynówek na ulicę Duboisa.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  informację  z  realizacji  zadań  i  wykonania
budżetów przez Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Gminną Bibliotekę Publiczną za
2017r. 

Do punktu 2.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła informację o stanie zadłużeniu gminy Mielnik na dzień
31 marca 2017r. (kredyty i zadłużenie).
Poinformowała,  że  10  kwietnia  br.  ogłoszono  pisemny  konkurs  na  wybór  Agenta  Emisji
obligacji emitowanych przez Gminę Mielnik. Termin składania ofert:  07.05.2018r. do godz.
13:45). Z bankiem wyłonionym w konkursie podpiszemy umowę na całą emisję, a emitować
będziemy tyle obligacji, ile nam  potrzeba
Miesięcznie płacimy około 10 tys.zł. odsetek od kredytów.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację o stanie zadłużeniu gminy Mielnik
na dzień 31 marca 2017r. (kredyty i zadłużenie).

(w zał. na str.........prot.)
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Do punktu 3.

Pani  Aneta  Kasperuk –  inspektor  w  Urzędzie  Gminy  Mielnik  przedstawiła  radnym
propozycje pomocy publicznej w podatku od nieruchomości.

(w zał. na str............prot.)

Po dyskusji radni uznali, że odłożą w czasie decyzję w tej sprawie i do tematu powrócą w
późniejszym terminie.

Do punktu 4.

Członkowie komisji złożyli wizytę na placu budowy przedszkola gminnego i zapoznali się ze
stanem zaawansowania prac budowlanych.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

        Elżbieta Szymańska

 Przewodniczący Komisji FN

           Kamil Adrian Zalewski
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